
Zápis z 16. zasedání Akademického senátu DFJP ve volebním období 2021–2024, 

konaného 22. května 2024 od 9.30 hodin v zasedací místnosti děkanátu DFJP (DA-01016) 

Přítomni:  Ing. Roman Hruška, Ph.D., doc. Ing. Jaroslav Kleprlík, Ph.D., Ing. Pavel Lopour, 
Ph.D., Ing. Tomáš Michálek, Ph.D., doc. Ing. Petr Nachtigall, Ph.D., Ing. Jiří 
Nožička, Ph.D., Ing. Jan Pokorný, Ph.D., Ing. Monika Skalská, Ph.D., Ing. 
Michaela Postupová Novotná, Ing. Jiří Šlapák 

Omluveni:  Ing. Aleš Hába, Ph.D., Ing. Jan Chocholáč, Ph.D., Bc. Natálie Parlagi, Ing. Šárka 

Vančurová 

Hosté:  doc. Ing. Libor Švadlenka, Ph.D., Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D., doc. Ing. Jiří 

Křupka, PhD., doc. Ing. Marie Sejkorová, Ph.D., Ing. Lucie Macháčová 

Program zasedání: 

1. Zahájení, schválení skrutátorů. 

2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 

3. Informace o činnosti předsednictva AS DFJP. 

4. Výroční zpráva o činnosti DFJP za rok 2023. 

5. Výroční zpráva o hospodaření DFJP za rok 2023. 

6. Rozpočet DFJP pro rok 2024. 

7. Předchozí souhlas ke jmenování členů disciplinární komise. 

8. Různé. 

9. Závěr. 

 
1. Zahájení, schválení skrutátorů. 

Předseda AS DFJP, dr. Michálek, zahájil poslední zasedání v tomto volebním období 
v 9.33 hodin a přivítal přítomné. V době zahájení zasedání bylo přítomno 9 senátorů. Před-
seda AS DFJP navrhl skrutátory pro toto zasedání: Ing. Roman Hruška, Ph.D., a doc. Ing. Petr 
Nachtigall, Ph.D. Hlasování se zúčastnilo všech 9 přítomných senátorů, kteří se jednomyslně 
vyslovili pro návrh. Navržení skrutátoři tak byli schváleni. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdržel se 0. 

2. Projednání a schválení programu zasedání AS DFJP. 
Předseda AS DFJP seznámil přítomné s navrženým programem zasedání; podklady pro 

toto zasedání byly senátorům zaslány v předstihu spolu s pozvánkou. K programu zasedání 
nikdo nevznesl připomínky, a proto dal předseda AS DFJP o programu hlasovat. Hlasování se 
účastnilo všech 9 přítomných senátorů, kteří se jednomyslně vyslovili pro návrh. Program zase-
dání tak byl schválen. 

Usnesení 2024/02/01:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil program zasedání 
Akademického senátu Dopravní fakulty Jana Pernera konaného dne 22. 5. 2024 od 9.30 
hodin. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdržel se 0. 



3. Informace o činnosti předsednictva AS DFJP. 
Předseda AS DFJP podal informace o: 

• organizaci voleb do AS DFJP pro následující volební období; 

• o výzvě iniciativy Hodina pravdy k podpoře protestní akce „Kolaps systému“ 
s cílem upozornit na přetrvávající podfinancování veřejných vysokých škol. 

4. Výroční zpráva o činnosti DFJP za rok 2023. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, stručně představil předkládaný materiál, který je vytvořen 
ve struktuře dle univerzitního vzoru, a shrnul silné a slabé stránky fakulty. 

Předseda AS DFJP předal vedení fakulty formální připomínky zpracované dr. Hábou. 
Následovala diskuse, která se týkala zejména internacionalizace. Po proběhlé diskusi k tomuto 
bodu dal předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, pro který se vyslovilo všech 9 přítom-
ných senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2024/02/02:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil Výroční zprávu o čin-
nosti Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2023 po zapracování formálních připomínek. 

Hlasování: pro 9; proti 0; zdržel se 0. 

5. Výroční zpráva o hospodaření DFJP za rok 2023. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, okomentoval předkládanou výroční zprávu. 

Stanovisko Ekonomické komise AS DFJP shrnul předseda komise, dr. Nožička, který 
uvedl, že zpráva byla projednána s paní tajemnicí, že má stabilizační charakter a že komise 
doporučuje materiál ke schválení. 

9.56 – přichází senátor doc. Kleprlík 

V rámci následné diskuse, do které se zapojili dr. Pokorný, doc. Kleprlík, dr. Michálek, 
doc. Švadlenka a Ing. Macháčová, byly diskutovány otázky týkající se tzv. mzdové koheze, 
výnosů z doplňkové činnosti, finanční náročnosti upgrade výpočetní techniky, hospodářského 
výsledku fakulty a stavu fondů. Jelikož nebyly k předkládanému materiálu žádné další připo-
mínky, dal k tomuto bodu předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, pro který se vyslovilo 
všech 10 přítomných senátorů. Návrh usnesení byl tedy přijat. 

Usnesení 2024/02/03:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil Výroční zprávu o hos-
podaření Dopravní fakulty Jana Pernera za rok 2023. 

Hlasování: pro 10; proti 0; zdržel se 0. 

6. Rozpočet DFJP pro rok 2024. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, stručně představil návrh rozpočtu, včetně změny metodi-
ky přidělování prostředků (90% váha parametru FIX+K). 

Stanovisko Ekonomické komise AS DFJP shrnul předseda komise, dr. Nožička, který 
poděkoval paní tajemnici a uvedl, že komise doporučuje materiál ke schválení. 



Jelikož nebyly k předkládanému materiálu žádné další připomínky, dal k tomuto bodu 
předseda AS DFJP hlasovat o návrhu usnesení, pro který se vyslovilo všech 10 přítomných 
senátorů. Návrh usnesení tak byl přijat a návrh rozpočtu schválen. 

Usnesení 2024/02/04:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera projednal a schválil rozpočet Dopravní 
fakulty Jana Pernera pro rok 2024, jehož návrh je uveden v dokumentu „Konstrukce a struk-
tura rozpočtu DFJP na rok 2024“. 

Hlasování: pro 10; proti 0; zdržel se 0. 

Děkan následně poděkoval senátorům za projednání a schválení návrhu rozpočtu. 

7. Předchozí souhlas ke jmenování členů disciplinární komise. 
Předseda AS DFJP uvedl tento bod programu a předal slovo předkladateli, kterým je 

děkan DFJP. Děkan, doc. Švadlenka, předal slovo proděkance, dr. Ledvinové, která představila 
návrh členů disciplinární komise pro další období (s ohledem na nízký zájem členů akademické 
obce o působení v disciplinární komisi je navrženo stejné složení jako v předcházejícím období) 
a stručně vysvětlila obecná pravidla, která se na složení komise vztahují.  

V následné diskusi se dr. Michálek zeptal na počet případů řešených v předchozím 
funkčním období disciplinární komisí; dotaz zodpověděla dr. Ledvinová. Dále byly diskutovány 
podvodné praktiky u zkoušek (dr. Nožička, doc. Nachtigall) a kvalita výuky (doc. Kleprlík). 

Předseda AS DFJP následně vysvětlil postup, kterým bude hlasování probíhat. Nejdříve 
proběhlo tajné hlasování k jednotlivým navrženým členům disciplinární komise. Tohoto hlaso-
vání se zúčastnilo všech 10 přítomných senátorů, kteří odevzdali 10 platných hlasovacích lístků 
s následujícím výsledkem: 

• Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D.:  pro návrh: 10; proti: 0; zdržel se: 0; 

• doc. Ing. Petr Nachtigall, Ph.D.:  pro návrh: 10; proti: 0; zdržel se: 0; 

• doc. Ing. Pavel Švanda, Ph.D.:  pro návrh: 10; proti: 0; zdržel se: 0; 

• Ing. Filip Klejch:  pro návrh: 10; proti: 0; zdržel se: 0; 

• Hana Panušková:  pro návrh: 9; proti: 0; zdržel se: 1; 

• Tadeáš Šustr:  pro návrh: 9; proti: 0; zdržel se: 1. 

Na základě výsledků tajného hlasování o jménech dal následně předseda AS DFJP 
hlasovat o návrhu usnesení k udělení předchozího souhlasu ke jmenování členů disciplinární 
komise fakulty v navrženém složení. Hlasování se účastnilo všech 10 přítomných senátorů, kte-
ří se jednomyslně vyslovili pro návrh. Návrh usnesení tak byl přijat a AS DFJP uděluje děkanovi 
předchozí souhlas ke jmenování členů disciplinární komise fakulty na další období. 

Usnesení 2024/02/05:  
Akademický senát Dopravní fakulty Jana Pernera dává děkanovi předchozí souhlas ke jme-
nování členů disciplinární komise fakulty ve složení: Ing. Michaela Ledvinová, Ph.D., doc. Ing. 
Petr Nachtigall, Ph.D., doc. Ing. Pavel Švanda, Ph.D., Ing. Filip Klejch, Hana Panušková a 
Tadeáš Šustr. 

Hlasování: pro 10; proti 0; zdržel se 0. 

8. Různé. 
Předseda AS DFJP informoval o aktuálním dění v AS UPCE (zasedání 9. a 23. 4. 2024): 

• záměr rektora jmenovat nové prorektory (doc. Hejduk, doc. Veselý); 

• schválení rozpočtu UPCE na rok 2024; 



• změna pravidel pro habilitační řízení a řízení ke jmenování profesorem na UPCE 

(podrobnější ošetření střetu zájmů). 

Doc. Kleprlík vznesl dotaz na dodržování SaZŘ při vypisování termínů zkoušek, zpětnou 

vazbu na hospitace a kontrolu dodržování rozvrhu. Dotaz zodpověděl děkan a dr. Ledvinová, 

která představila nastavené kontrolní mechanismy. 

Předseda AS DFJP se zeptal na případné nové skutečnosti ve věci vyšetřování v souvis-

losti s projektem Simulace zásahů u leteckých nehod, a to ve vazbě na informace v médiích. 

K dotazu se vyjádřil děkan. 

9. Závěr. 
Předseda AS DFJP poděkoval přítomným za účast a všem senátorům, členům a zejmé-

na předsedům stálých komisí senátu za činnost v celém volebním období a vyřídil poděkování 

předsedy pedagogické komise členům této komise. Děkan, doc. Švadlenka, rovněž poděkoval 

senátorům za činnost a spolupráci v proběhlém volebním období. Následně předseda AS DFJP 

zasedání ukončil. Ustavující zasedání AS DFJP pro nadcházející volební období je plánováno 

na čtvrtek 30. 5. 2024 od 8.30 hodin. 

Zapsal: Tomáš Michálek 


